
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XLVIII 

XLVIII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 7 listopada 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 7 listopada 2022 o godz. 18:00, a zakończono o godz. 19:52 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył XLVIII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, 

transmitowane na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. 

Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja 29 października, zapytał czy są 

wnioski o jego zmianę. 



a) Wniosek o zmianę porządku obrad 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad oraz 

podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom poszczególnych stopni 

awansu zawodowego dodatków. Wyjaśnił, iż wiąże się to z nowelizacją ustawy Karta 

nauczyciela, wprowadzającej zapis o wprowadzeniu nowej funkcji tzw. mentora, czyli 

opiekuna nauczyciela stażysty oraz dodatku funkcyjnego dla tego mentora. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wniosek o zmianę porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

 

b) Wniosek o zatwierdzenie zmienionego porządku obrad 

 

Przewodniczący Frédéric Coppin odczytał zmieniony porządek obrad i zarządził głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

Wniosek o zatwierdzenie zmienionego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 



NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Przewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 września 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że protokół został radnym 

wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 września 2022 r. 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Miejskiej z dnia 13 października 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że protokół został radnym 

wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Miejskiej z dnia 13 października 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

 



ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

5. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 

2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że protokół został radnym 

wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2022 r.. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

6. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 26 września 

2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że protokół został radnym 

wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 26 września 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom poszczególnych 

stopni awansu zawodowego dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 

innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Joanna Adamowska przedstawiła projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu poprosił Wiceprzewodniczącego  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom poszczególnych stopni 

awansu zawodowego dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania innych 

składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLVIII/261/2022 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Beata Miękoś przedstawiła projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu poprosił Wiceprzewodniczącego  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 



Uchwała nr XLVIII/262/2022 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Beata Miękoś przedstawiła projekt również tej uchwały i dodał, że wartość tych stawek 

jest kompromisem, który ma pomagać przedsiębiorcom w kryzysowej sytuacji. 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu poprosił Wiceprzewodniczącego  

o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLVIII/263/2022 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy 

Tułowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r." 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Sekretarz przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Tułowice  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r.".  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLVIII/264/2022 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik omówiła zmiany, następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 



NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLVIII/265/2022 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że Pani Skarbnik na 

posiedzeniu Komisji omówiła zmiany. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLVIII/266/2022 

 

13. Sprawozdanie komisji z prac wykonanych w III kwartale 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jan Bojkowski, Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych Michał Luty, Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych 

Tomasz Gala, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak przedstawili sprawozdania 

z prac Komisji w III kwartale 2022 r. 

14. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w III kwartale 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił statystyki dotyczące prac Rady, wskazał na 

wysoki poziom obecności na sesjach i komisjach oraz dodał, że wykonanie planu pracy na 



koniec września wyniósł 92%, a zgodność podczas głosowań to 98%. 

Brak pytań 

 

15. Informacja sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w III kwartale 2022 r. 

 

Radny Krzysztof Chodorowski przedstawił prezentację z działalności sołectwa Ligota 

Tułowicka. 

Radna Agnieszka Zawadzka przedstawiła prezentację z działalności sołectwa Skarbiszowice. 

Radny Krzysztof Mróz przedstawił sprawozdanie z działalności sołectwa Szydłów. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił prezentację z działalności sołectwa Ligota 

Tułowicka. 

 

16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przypomniał o lokalnym turnieju dżudo, który cieszył się 

bardzo dużym zainteresowaniem oraz Tułowickiej Jesieni Artystycznej ART MIX, przy okazji 

której były organizowane koncerty i warsztaty twórcze. 

Burmistrz poinformował o spotkaniu z Wicemarszałkiem Ogłazą, podczas którego poruszony 

był temat ścieżki pieszo rowerowej od zjazdu z obwodnicy do Tułowic Małych, gdzie Gmina 

zadeklarowała wsparcie finansowe oraz temat taboru kolejowego i zbyt małej ilości wagonów 

pociągu, którym dojeżdżają do pracy mieszkańcy Tułowic i dodał, że już od trzech tygodni 

jeździ większy zestaw. 

Wymienił również uczestnictwo w uroczystości powołania nowego komendanta Straży 

Pożarnej w Opolu i wyraził nadzieję, że będzie on utrzymywał więzi i współpracę  

z Tułowickimi jednostkami OSP. Kolejne spotkania odbyły w Związku Gmin Śląska 

Opolskiego dotyczące zakupu energii grupy zakupowej, w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska, który wspiera starania Gminy o zakup samochodu pożarniczego oraz  3 dniowe, 

studyjne w Aglomeracji Ołomunieckiej.  

Burmistrz wspomniał o wizycie w Urzędzie przedstawicieli Banku Gospodarstwa Krajowego w 

sprawie korzystania z pomocy w kontekście Nowego Polskiego Ładu, a także o spotkaniu  

w Prószkowie przedstawicieli czterech Gmin w sprawie dystrybucji węgla i zapewnił, że 

osoby, które wyraziły chęć zakupu, ten węgiel będą mogły zakupić. 

Burmistrz wymienił również swój udział w szkoleniu obronnym w Turawie oraz inne spotkania 

na terenie Gminy w których uczestniczył. 

17. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij stwierdził, że wiele rzeczy konsultowanych jest  

z Panem Burmistrzem, a wszystko to, co działo się na terenie Gminy, zostało omówione przez 

Burmistrza. Najbardziej absorbującym spotkaniem było, spotkanie w sprawie podatków  

i podjętej dzisiaj uchwały. Przypomniał, że ponieważ wszyscy odczuwają trudy obecnego 

czasu  

i aby osłonić mieszkańców, z wyrozumiałością ustalono stawki podatków. Nawiązał również 

do „Burzy mózgów” oraz do konieczności zajęcia się przez Gminę sprzedażą węgla  

i trudnościach z tym związanych. 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przypomniał, że Radni Krzysztof Mróz i Michał Luty  



otrzymali odpowiedzi na swoje wnioski. 

 

19. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 4 listopada za pomocą 

eSesji został dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij potwierdził, że korespondencji było mało, 

przypomniał, że 11 listopada czeka Radnych święto 104 rocznicy odzyskania przez Polskę 

niepodległości  

i odczytał program tych obchodów. Wiceprzewodniczący wymienił pozostałe pisma, które 

wpłynęły do Rady w omawianym okresie. 

 

20. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poprosił o przegłosowanie dwóch wniosków 

formalnych w sprawie godzin posiedzeń komisji wspólnych oraz sesji. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o wcześniejszych godzinach sesji w innych 

gminach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

Wniosek o ustalenie godziny Sesji na 16:30.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz 

Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Jan Bojkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

Wniosek o ustalenie godziny Komisji na 16:30.  

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz 

Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Jan Bojkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Sokulska 

 

21. Wolne wnioski. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział na wniosek o przywrócenie wiaty przystankowej 

naprzeciw starej fabryki Porcelitu i wyjaśnił, że w budżecie są zabezpieczone środki na ten cel  

w wysokości 13 tys. zł., a Gmina oczekuje na odpowiedź - zgodę z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, ponieważ jest to teren na styku z ich pasem. 

Odpowiadając na pytanie Radnego Michała Lutego, skierowane do Radnego Krzysztofa 

Mroza, Burmistrz odpowiedział, że cegielnia w Szydłowie jest to teren prywatny i Gmina nie 

ma wiedzy o stanie prawnym tej nieruchomości. 

Przypomniał sprawę prośby o zamontowanie siatki - łapacza przy boisku w Ligocie Tułowickiej 

oraz realizacji wyczekiwanego przez mieszkańców zwiększenia składu pociągu na trasie Opole – 

Nysa. 

Radny Krzysztof Ptak zapytał Burmistrza ile mieszkań zostało w ostatnim czasie sprzedanych i czy 

w związku ze znanymi problemami z oczyszczalnią ścieków, środki pochodzące ze sprzedaży 

mienia komunalnego nie przeznaczyć na oczyszczalnię. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że dzięki Radzie Gmina wsparła Zakład Komunalny 

i za znaczną kwotę został zakupiony sprzęt min. traktor, rozdrabniacz i dwie pilarki, a planowany 

jest również zakup przyczepy. Dodał, że znalazła się firma, która wykonuje koncepcję oczyszczalni 

ścieków  i oczywiste jest, że są potrzebne pieniądze na oczyszczalnię. A sprzedaże mieszkań, które 

były wyznaczone nie zostały zakończone i jest wiele innych potrzeb, a dzięki Radzie do Zakładu 

trafiają odpowiednie środki na dosprzętowienie. 

Radny Krzysztof Mróz poinformował Radę i mieszkańców Szydłowa, że w związku z zamknięciem 

biblioteki w Szydłowie, ponieważ na obiecany dowóz książek nie ma co liczyć, z inicjatywy 

mieszkańców i za zgodą księdza proboszcza powstał kącik czytelniczy, usytuowany w przedsionku 

kościoła, który nazywa się „Biblioteka u Świętego Józefa” . Zachęcił wszystkich do korzystania  

z tego kącika. 



Radny Michał Luty zapytał Burmistrza, czy uzyskał wiedzę już na temat możliwości pozwolenia 

zamontowania lustra na drodze wyjazdowej z boiska w Ligocie Tułowickiej. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że temat jest mu znany i sprawa zostanie pozytywnie 

rozpatrzona. 

 

22. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący podał wstępne daty: 

28 listopada – komisja wspólna, 

30 listopada – sesja 

19 grudnia – komisja i sesja budżetowa 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


